





滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

午市及晚市金秋大閘蟹盛宴「二人同行一人免費」

'Two for the Price of One' on Exquisite Hairy Crab Set Menu for lunch and dinner

一般零售價每位 Usual retail price per diner:

港幣 980元 HK\$ 淮揚四小品(黑松露珍珠燻溏心蛋、話梅涼瓜、目魚大烤、女兒紅 醉蝦)

Appetizer Platter (Smoked Soft-boiled Eggs with Black Truffle Pearls, Chilled Bitter Melon with Plum, Braised Cuttlefish in Brown Sauce, Aged Shaoxing-Huadiao Drunken Shrimps)

花膠蟹皇翅

Braised Shark's Fin & Fish Maw in Creamy Crab Roe

清蒸大閘蟹(5兩)(追加每隻港幣208元)

Steamed Whole Hairy Crab (200g) (HK\$208 for additional order)

鮑汁扣原隻鮑魚拼鵝掌

Braised Whole Abalone with Goose Feet in Abalone Sauce

蟹粉芙蓉帶子蟹斗

Baked Stuffed Crab Shell with Hairy Crab Roe, Scallop & Egg White

蟹粉河蝦脆米炒飯

Signature Fried Rice with Hairy Crab Roe, River Shrimps & Crispy Rice

夠薑芝麻湯丸

Glutinous Dumplings in Sweet Ginger Soup

凡惠顧以上套餐,可以港幣50元享用會稽山花雕(廿年)乙壺(100毫升)。
HK\$50 for a bottle of Kuaijishan Shaoxing Huadiao (20 years) (100ml) when you order the above set menu.

4/10/2021 - 12/12/2021

每2位惠顧方可享用優惠。每檯可享用優惠多次。如使用此優惠,必須以單一收據付款,恕不接受分單。另收以一般零售價計算之加一服務費。十里洋場現金券不適用於此套餐。如使用此優惠,1957 & Co. Loyalty Program會員不可於是次惠顧賺取/兑換會員積分或獲取現金券。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

All offers can only be redeemed once per every two diners. All offers can be redeemed multiple times per table. Splitting bills is not allowed for guest who enjoys these offers. Subject to 10% service charge, based on the usual retail price. 10 Shanghai dining voucher is not applicable to this menu. 1957 & Co. Loyalty Program Members can neither earn / redeem points nor be given any dining vouchers for their visit if they choose to enjoy these offers. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借?還得到先好借!To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!